
ورزشی

گزارشی از اتفاقات عجیب جام حذفی که با حذف 8 تیم لیگ برتری همراه شد

شانس بالای استقلال، تراکتورسازی و پرسپولیس برای رسیدن به جام 
سرویس ورزشی-

بــا حذف نیمــی از تیم های لیــگ برتری در 
مرحله یک شــانزدهم نهایی جــام حذفی، حالا 
شانس تیم هایی چون اســتقلال، تراکتورسازی و 
پرسپولیس)در صورت برتری برابر نفت( برای کسب 

عنوان قهرمانی بالاست.
رقابت هــای مرحله یک شــانزدهم نهایی جام حذفی 
فصل 97-96 از روز پنج شــنبه هفته گذشته آغاز شد و تا 
شنبه شب ادامه پیدا کرد؛ در این مرحله به غیر از تیم های 
پرسپولیس و نفت تهران و همچنین نفت مسجد سلیمان و 
گسترش فولاد، سایر تیم ها بازی های خود را برگزار کردند. 
مرحله یک شــانزدهم نهایی جام حذفــی با اتفاقات 
پیش بینی نشــده بســیاری همراه بود. در روز نخســت 
مسابقات این مرحله تیم های لیگ برتری سپاهان و پدیده 
از جام حذفی کنار رفتند که شکســت این تیم ها در خانه 
خود و به دســت تیم های لیگ برتریِ صنعت نفت آبادان 
و تراکتورســازی رقم خورد. علاوه بر این دو تیم، تیم های 
میعاد مغان اردبیل و ســیراف کنــگان نیز از جام حذفی 

حذف شدند.
در روز دوم مرحله یک شــانزدهم نهایی هم سه تیم 
لیگ برتری شکســت خوردند؛ ســایپا و علی دایی برابر 
اکســین البرز شکســت خوردند؛ پارس جنوبی در جم به 
نساجی مازندران باخت و ذوب آهن در ورزشگاه فولادشهر 
اصفهان مغلوب فجرسپاسی شیراز شد و تنها تیم استقلال 
تهران بود که توانست برابر تیم لیگ یکی گل گهر سیرجان 
به برد برســد. در همین روز گل ابریشم هم از سد نیروی 

زمینی عبور کند.
اما شگفتی سازی تیم های کم نام و نشان و حذف لیگ 
برتری ها شــنبه شب هم ادامه داشت به طوری که بادران 
تهران توانست 3 بر یک برابر پیکان به پیروزی برسد؛ ملوان 
انزلی در وقت های اضافه ســپیدرود رشت را شکست دهد 

و ایرانجوان بوشهر نیز از سد فولاد خوزستان عبور کند.
با این نتایج هشت تیم لیگ برتریِ سپاهان، ذوب آهن، 
پدیده، پیکان، پارس جنوبی جم، سایپا، سپیدرود و فولاد 
از جام حذفی کنار رفتند. البته این پایان کار نیســت زیرا 
از بین پرســپولیس و نفت تهران هم یک تیم کنار می رود 
و در صورت برتری نفت مسجد سلیمان، صدرنشین لیگ 
یک برابر گســترش فولاد ، تعدادی تیم های حذف شده از 

لیگ برتر به عدد 10 می رسد.
بدین ترتیب ترکیب تیم های مرحله یک هشتم نهایی 

جام حذفی به شرح زیر است:
* لیگ برتری ها: اســتقلال تهران، اســتقلال خوزستان، 
نفت آبادان، سیاه جامگان، تراکتورسازی تبریز، پرسپولیس 

یا نفت تهران

* لیــگ یکی ها: نســاجی مازندران، اکســین البرز، فجر 
سپاســی، خونه به خونه بابل، ایرانجوان بوشــهر، بادران، 

ملوان بندر انزلی
* لیگ دویی ها: گل ابریشم تهران، داماش گیلانیان.

پیروزی بسیاری از مهمانان برابر میزبانان
گفتنی ها درخصوص مرحله یک شانزدهم نهایی جام 
حذفی همچنان ادامه دارد، از 1۴ بازی برگزار شده، در دو 
بازی دو تیم لیگ برتری مقابل هم قرار گرفتند که در هر 
دو بازی تیم های میهمان موفق به شکســت دادن میزبان 
خود شدند. ابتدا تراکتورسازی در مشهد موفق شد پدیده 
را از گردونه مسابقات جام حذفی حذف کند و سپس تیم 
صنعت نفت آبادان بود که موفق شد سپاهان را در اصفهان 
مغلوب کند. تنها دیدار باقی مانده بین دو تیم لیگ برتری، 
دیداری است که باید بین دو تیم پرسپولیس و نفت تهران 
برگزار شــود و این دیدار بر اســاس جدول اعلام شده به 

میزبانی تیم پرسپولیس برگزار خواهد شد.

در مجموع 1۴ بازی انجام شده در مرحله یک شانزدهم 
نهایی، در 9 بازی تیم های مهیمــان برنده از زمین خارج 
شدند تا بتوان این مرحله از مسابقات را به تیم های میهمان 
اختصاص داد. نساجی، استقلال، صنعت نفت آبادان، فجر 
شهید سپاسی، خونه به خونه، تراکتورسازی، ایرانجوان، گل 
ابریشــم و ملوان 9 تیمی بودند که موفق شــدند تیم های 
پارس جنوبی، گل گهر، سپاهان، ذوب آهن، راه آهن، پدیده، 
فولاد، نیروی زمینی و ســپیدرود را خارج از خانه مغلوب 
کرده و به مرحله یک هشتم نهایی این مسابقات راه یابند. 

بهترین نتایج را کدام تیم ها کسب کردند؟
بدون تردید بهترین نتیجه از این مرحله را تیم استقلال 
خوزستان کسب کرده است. این تیم توانست بر تیم میعاد 
مغــان اردبیل با نتیجه ۵ بر صفر غلبه کند. البته باید این 
بازی را ســاده ترین بازی برای یک تیم لیگ برتری هم به 
حساب آورد چرا که حریف استقلال خوزستان تیمی بود 
که با قهرمانی در مسابقات زیر گروه لیگ دسته سوم کشور 
به  عنوان نماینده اســتان اردبیل در این مسابقات حضور 
یافته بود و به دلیل انصراف صبا از جام حذفی به راحتی به 

این مرحله راه یافته بود.
اگر از نتیجه ای که تیم اســتقلال خوزســتان مقابل 
میعــاد مغان اردبیــل گرفت بگذریم، شــاید بتوان گفت 
بهترین نتیجه را تیم بادران مقابل پیکان و ســپس ملوان 
مقابل ســپیدرود گرفت. دو تیم لیگ یکی موفق شدند با 
نتایج مشابه 3 بر یک حریفان لیگ برتری خود را مغلوب 
کرده و از گردونه جام حذفی حذف نمایند. بادران در خانه 
خود موفق شــد تیم پیکان را با نتیجه 3 بر یک شکست 
دهد و ملوان دســت به کاری بزرگتر زد و در رشت موفق 

شد سپیدرود را با نتیجه 3 بر یک مغلوب نماید.
شانس بالای استقلال، تراکتورسازی

برنامه مرحله یک هشــتم نهایــی جام حذفی فعلا از 
ســوی فدراسیون فوتبال اعلام نشــده اما با حذف نیمی 
از تیم هــای لیگ برتری، حالا تیم هایی چون اســتقلال، 
تراکتورســازی و پرســپولیس در صورت صعود شــانس 

بسیاری برای کسب عنوان قهرمانی این رقابت ها دارند. 

زمان برگزاری انتخابات مشخص نیست

دبیر فدراسیون والیبال: کولاکوویچ قطعا در ایران می ماند 
قطعا  والیبال می گوید کولاکوویچ  فدراسیون  دبیر 
به عنوان سرمربی به فعالیت خود در تیم ملی والیبال 

ادامه می دهد. 
فدراســیون والیبال سال شلوغی را از نظر اعزام تیم ها به 
رقابت های مختلف پشت سر گذاشت. تیم های رده های سنی 
مختلــف در رقابت های جهانی و آســیایی شــرکت کردند و 
می توان گفت پایان بخش برنامه بازی های ملی امسال حضور 
تیم بزرگسالان در جام بین قاره ای است. محمود افشاردوست 
که با رفتن داورزنی به وزارت ورزش مسئولیت بیشتری را به 
عنوان دبیر فدراسیون روی دوش خود می بیند، درباره مسائل 

مختلف پاسخ داده است. 
کولاکوویچ قطعا ماندنی است

ایــن بحث که ما گفته ایم بعــد از رقابت های بین قاره ای 
درباره کولاکوویچ تصمیم می گیریم، درست نیست. بحث من 
در مصاحبه ای که انجام دادم، این بود که این مسابقات سومین 
تورنمنتی است که تیم ملی با کولاکوویچ شرکت می کند و بعد 
از آن می توانیم ارزیابی مناسبی از عملکرد سرمربی تیم ملی 
داشته باشــیم. قرارداد کولاکوویچ با فدراسیون ۲ ساله است 
و فعــلا هم ما به این قرارداد پایبند هســتیم و هم این مربی. 

مشکلی برای ادامه همکاری وجود ندارد.

فرصتی برای جوانگرایی نبود
کولاکوویــچ برخــلاف گفته برخــی تمایل زیــادی به 
جوانگرایی در تیم ملی داشــت. با این حــال به دلیل حضور 
تیم های پایه در مســابقات مختلف برخی محدودیت ها وجود 
داشت و این مربی نتوانست از بازیکنان جوان تر استفاده کند. 
باید منتظر باشیم و ببینیم که از سال آینده چطور جوانگرایی 

در تیم ملی صورت می گیرد. 
باید عملکرد سیچلو بررسی شود

خوان ســیچلو هنوز چنــد ماه دیگر با ما قــرارداد دارد. 
بعد از مســابقات ژاپن باید با داورزنی بنشینیم و عملکرد این 
مربی آرژانتینی را بررســی کنیم. این مربــی در 3 رقابت در 
ســال جاری هدایت تیم ملی امید را برعهده داشت. عملکرد 
در قهرمانی امیدهای آســیا با کسب عنوان نخست خوب بود. 
در رقابت های بزرگســالان آســیا به جز بازی با اندونزی که 
همه ما از شکســت تیم ملی غافلگیر شدیم، سیچلو عملکرد 
خوبی داشــت. در قهرمانی جهان هم فاصله کمی تا صعود به 
جمــع ۴ تیم وجود داشــت. به هر حال خــود این مربی هم 
باید بیایــد و درباره این نتایج توضیح بدهد. البته بیشــتر از 
 نتیجه باید پشــتوانه سازی برای تیم ملی بزرگسالان برای ما 

مدنظر باشد.

فدراسیون بسکتبال ایران در  اشتباهی عجیب شانس حضور تیم سه نفره ایران در مسابقات قهرمانی داخل 
سالن آسیا را از بین برد.

سازمان تیم های ملی بسکتبال ایران با مدیریت محمدرضا محشون برادر رئیس فدراسیون ابتدای شهریور لیست تیم سه 
نفره ایران برای حضور در این مسابقات را اعلام کرد. قرار بود سجاد مشایخی، بهنام یخچالی، محمد جمشیدی و روزبه ارغوان 
با هدایت قاسم کیانی سخنگوی فدراسیون راهی این مسابقات شوند. این نفرات که در ترکیب تیم ملی در مسابقات قهرمانی 
آســیا حضور داشــتند بعد از پایان این مسابقات با تیم های باشگاهی شان قرارداد امضا کرده اند. از این نفرات سجاد مشایخی 
و بهنام یخچالی با پتروشیمی و محمدجمشیدی با نفت تهران قرارداد امضا کرده اند. مشایخی و یخچالی باید تیمشان را در 
رقابت های باشــگاه های آسیا همراهی کنند و نمی توانند اواخر شهریور با تیم سه نفره راهی ازبکستان شوند.کمیته برگزاری 
رقابت های داخل ســالن آسیا با تغییر لیســت ایران در این رقابت ها موافقت نکرده و ایران هم مجبور شده از حضور در این 
رقابت ها انصراف دهد. نکته جالب اینکه برنامه رقابت های باشگاه های آسیا از ماه ها پیش اعلام شده و سازمان تیم های ملی در 

جریان حضور ملی پوشان عضو تیم پتروشیمی در این رقابت ها بوده است.

اشتباه عجیب فدراسیون بسکتبال و حذف تیم ۳ نفره 

بعد از جام جهانی استراحت می کنم

ســرمربی تیم ملی فوتبال ایــران در تازه ترین 
صحبت های خود بازهم به انتقاد از فدراسیون فوتبال 
ایران پرداخت و گفت این فدراســیون به هیچ کدام از 

وعده های خود عمل نکرد.
کارلوس کی روش، ســرمربی تیم   ملی فوتبال ایران بعد از 
صعود به جام جهانی ۲01۸ روسیه، اکنون به موفقیت در جام 
جهانی می اندیشد. او در مصاحبه ای با روزنامه  پرتغالی  اسپورتو، 
درباره مسائل مختلفی به صحبت پرداخت که گزیده ای از آن 

در ادامه می آید:
* از زندگی در ایران خوشحال هستم، من این خوشحالی 
را در ورزشگاه ها نشان داده ام. من مربی هستم که در کشورهای 
مختلفی از جمله آمریکا، ژاپن و مناطق دیگر مربیگری کرده ام 
و با شرایط زندگی کردن در این کشورها آشنا هستم و زندگی 
در ایران هم تجربه متفاوت و دیگری بود که توانســتم با یک 

فرهنگ مختلف آشنا شوم. 
*در هفت ســالی که در ایران هســتم هم از آسیا و هم 
از آفریقا پیشنهاد داشــتم. از الجزایر، قطر و آفریقای جنوبی 
پیشــنهاد داشتم. برخی از این پیشنهادات بسیار جالب توجه 
بود، ولی من ترجیح دادم در ایران بمانم. من می توانســتم هر 
تصمیمی که بخواهم را بگیرم، ولی پافشــاری ایران باعث شد 
پیشــنهاد ایران را جدی تر بگیرم. همچنین باید بگویم که از 
باشــگاه های چینی و اروپایی پیشنهاداتی را داشته ام، اما هیچ 
کدام از این پیشنهادات من را مجاب نکرد تا بتوانم با یک تیم 

جواز حضور در جام جهانی را به دست بیاورم. 
* همکاری با فدراســیون فوتبال ایران سخت است. یک 
بار وقتی قراردادم بعد از جام جهانی به پایان رســید ، تصمیم 
داشتم از ایران بروم، من همیشه پیشنهاداتم و مذاکراتم خیلی 
ساده بوده است. همیشه مسائل تکنیکی، فرهنگی و امکانات 
را با فدراســیون فوتبال ایران در میان می گذاشتم و خواستار 

این بودم که مشکلات مالی و شخصی به پایان برسد. خصوصا 
مشــکل تیم ها و باشگاه ها بود. من بعد از جام جهانی قراردادم 
به پایان رســید، ولی در نهایت این تصمیم را گرفتم که یک 
گام دیگــر را با ایران بــردارم و کارم را در تیــم   ملی فوتبال 
ایران ادامه  دهم. بر طبق قول هایی که به من داده شــد و ابراز 
علاقه های زیادی که به من وجود داشــت من تصمیم گرفتم 
پروژه  جدیدی را آغاز کنم. در حال  حاضر با توجه به ســن و 
ســالی که دارم در شرایطی نیستم که بخواهم درباره مسائلی 
مانند امکانات صحبت کنم. متاسفانه وعده و وعیدهای زیادی 
به من داده شد و من قراردادم را امضا کردم، ولی به هیچ کدام 
از این وعده و وعیدها عمل نشــد. بعد از جام ملت های آســیا 
تمام این قول و قرارها از یاد مســئولان رفت. در این برهه بود 
که من با رئیس فدراســیون فوتبال صحبت کردم و گفتم که 
ادامه  دادن فایده ای ندارد و بهتر است که استعفا دهم، اما من 
تنها تصمیم گیرنده نبودم و رئیس فدراسیون فوتبال نیز باید 
در این باره تصمیم می گرفت. رئیس فدراسیون فوتبال روزهای 
آخر خود را ســپری می کرد و قرار بود که از سمت خود جدا 
شود و همین دلیل باعث شده بود که کارمان کمی به مشکل 
بخورد و مشــکلات تنها بر روی شــانه های من بود. باید هم 
به مشــکلات فکر می کردم و هم به آمادگی برای جام جهانی 

روسیه و بازی های انتخابی ۲01۸. 
* بعد از جام جهانی ۲01۸ می خواهم اســتراحت کنم. 
شاید به ساحل بروم و به ماهیگیری بپردازم. در کل می خواهم 
در کنار خانواده باشــم و استراحت کنم و زمان بیشتری را با 
خانواده  سپری کنم. زمان آن رســیده که خانواده  را جدی تر 
بگیرم، چون در این مدت خیلی از آنها دور بودم و آنها به این 
شرایط عادت کرده اند. تجارب زندگی به من آموخته است که 
در کنار خانواده باشــم و بتوانم زحماتی که آنها کشیده اند را 

جبران کنم.

کی روش: فدراسیون فوتبال به هیچ کدام از وعده ها عمل نکرد 

مربی تیــم ملی وزنه برداری معلــولان از احتمال 
ارتقای رکورد جهانی ســیامند رحمان در رقابت های 
قهرمانی جهان و رکوردشکنی فرزاد فرزین در بازی های 

پاراآسیایی جاکارتا خبر داد.
علی فخرآور گفت: شــرایط تیم ملــی در مرحله پایانی 
اردوی آمادگی خوب است و امیدواریم با دست پر از رقابت های 
قهرمانی جهان مکزیک به کشور برگردیم. وی انتخاب سیامند 
رحمان به عنوان بهترین ورزشکار سال ۲017 را باعث افتخار 
ایران دانســت و اظهار داشت: ســیامند رحمان اسطوره ایران 
اســت و انتظار این را داشــتیم که در مراسم انتخاب بهترین 
ورزشــکار سال ۲017 او انتخاب شــود، چون از لحاظ فنی و 
اخلاقی در صدر قرار دارد و باعث افتخار کشــورمان اســت. 
مربی تیم ملی پــارا وزنه برداری ایران درباره رکوردشــکنی 
ســیامند رحمان در رقابت های قهرمانی جهان اظهار داشت: 

رکورد پارالمپیک و جهانی سیامند متفاوت است و می تواند با 
بالا بردن وزنه ۲۸۸ کیلوگرم بر روی ســینه به راحتی عنوان 
قهرمانی جهان را کســب کند. با این حــال این احتمال هم 
وجود دارد که رکورد جهانی اش که ۲96 کیلوگرم است را یک 
یا دو کیلوگرم ارتقا دهد. این اتفاق بستگی به شرایط آمادگی 
وی دارد، چراکه سلامتی ســیامند برای ما مهم تر است. وی 
درباره وضعیت آمادگی مجید فرزین نیز گفت: رکورد بازی های 
پارالمپیک و جهانی دسته ۸۸ کیلوگرم ۲۴0 کیلوگرم است و 
به فرزین تعلق دارد و در بازی های پاراآســیایی جاکارتا ارتقا 
پیدا می کند. فخرآور در پایان درباره شرایط سایر ملی پوشان 
اظهار داشت: سامان رضی، حامد صلحی پور و روح الله رستمی 
شرایط خوبی دارند و اگر بتوانند در رقابت های قهرمانی جهان 
عنــوان قهرمانی را کســب کنند قدم بزرگی اســت، چرا که 

می توانیم ناکامی ریو ۲016 را جبران کنیم.

سیامند رحمان به فکر یک رکوردشکنی دیگر

*اصغر رحیمی سرپرست کاروان ورزشی اعزامی ایران به بازی های آسیایی داخل سالن ترکمنستان با  اشاره به مشکلاتی که 
هفته گذشته برای فدراسیون شطرنج بوجود آمده بود، گفت: خوشبختانه فدراسیون شطرنج برای حضور در این دوره از بازی ها 
هیچ مشکلی ندارد و این رشته در کنار سایر رشته ها پروسه ثبت نامش به اتمام رسید و نام سارا خادم الشریعه نیز به  عنوان 

پرچمدار کاروان ورزشی ایران به میزبان اعلام و ثبت شد.
*محســن رضوانی رئیس فدراسیون شــنای ایران گفت: با توجه به تلاش های زیادی که ملی پوشان در اردوها 
کشــیده اند برنامه هایی را برای آن ها مدنظر داریم. صحبت هایی را با رئیس فدراسیون شنای قطر داشته ایم تا 
در مسابقه های ورلدکاپی که در قطر برگزار می شود شرکت کنیم. همچنین برای تیم های ملی شیرجه و واترپلو 
که می خواستند در رقابت های ازبکستان شرکت کنند ولی لغو شد، تورنمنت هایی را برنامه ریزی می کنیم تا از 

سطح آمادگی دور نشوند.

خواندنی از ورزش ایران

تیم ملی قایقرانی رویینگ ایران بعد از درخشش در 
رقابت های قهرمانی آسیا به ایران بازگشت.

ملی پوشان رویینگ ایران که در رقابت های قهرمانی آسیا 
به میزبانی تایلند درخشــیدند و با کسب مدال های متعدد در 
مجموع توانســتند نایب قهرمان آسیا شوند دیروز با استقبال 
مســئولان فدراســیون قایقرانی به کشور بازگشــتند.در این 
مسابقات و در بخش بانوان ایران پس از شرکت در هشت ماده 
مسابقات، با چهار طلا و یک نقره قهرمان شد، چین با سه طلا 
و دو نقــره در رده دوم قــرار گرفت و اندونزی با یک طلا و دو 

برنز سوم شد. در بخش مردان ایران در چهار ماده شرکت کرد 
و با کســب یک طلا، یک نقره و یک برنز رده پنجم را به خود 
اختصاص داد. در این بخش چین با ســه طلا و دو برنز در رده 

نخست قرار گرفت.
در رده بنــدی کلــی رقابت ها نیــز ایران با کســب پنج 
مــدال طلا، دو نقره و یــک برنز عنوان نایــب قهرمانی را به 
دســت آورد. در رده بندی کلی چین با شــش طلا، دو نقره 
 و دو برنز قهرمان شــد و کره با دو طلا، چهار نقره و ســه برنز 

بر سکوی سوم ایستاد.

قهرمانان رویینگ به کشور بازگشتند ملائی مدالش را به سردار سلیمانی تقدیم کرد
بانوی قایقران کشورمان پس از کسب مدال طلای روئینگ تک نفره بانوان آسیا این مدال را به سردار سلیمانی 

تقدیم کرد.
نازنین ملائی، بانوی قایقران کشورمان پس از کسب مدال طلای روئینگ تک نفره بانوان آسیا این مدال را به سردار سلیمانی 
تقدیم کرد.غلامرضا امینی، رئیس فدراسیون قایقرانی در این خصوص گفت: بی نهایت خوشحالم که چنین جوانانی داریم که قدر 
زحمت کشان اصلی کشور را می دانند. پیش از این نیز عادل مجللی مدالش را به شهید مدافع حرم، محسن حججی تقدیم کرده 
بود. وی افزود: کارهای فرهنگی خوبی در این باره در کشور انجام شده که بازتاب آن در بین جامعه قایقرانی کاملا مشخص است و 

امیدوارم همه جوانان مانند ملی پوشان قایقرانی قدرشناس باشند.

ســرمربی تیم ملی دوچرخه ســواری تاکید کرد که هنوز برای قطع همکاری تصمیم قطعی نگرفته ام و قرار است جلسه ای با 
رئیس فدراسیون داشته باشد.

حســین عسگری درباره احتمال قطع همکاری با تیم ملی دوچرخه ســواری ایران، مشکلات موجود در دوچرخه سواری و... به 
اظهار نظر پرداخت که گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:

* از روز اول شــرایطی داشــتم که در مورد آن با آقای قمری رئیس فدراسیون صحبت کردم و گفت بیایم و کار کنم بعدا اگر شد 
شــرایط را تغییر می دهد. اما آنچه من خواســتم انجام نشد و اکنون هم بســتگی دارد کاری که من می خواهم انجام شود یا نه. در 
حال حاضر هیچ کدام از ما یعنی من و آقای قمری تصمیم قطعی نگرفته ایم و قرار اســت با هم در جلســه ای صحبت کنیم و باید 

دید به چه توافقی می رسیم.
* درست است که حسین عسگری نیاز مادی ندارد و خدا را شکر تاحدودی تامین بودم و مانند خیلی از افراد نیستم که به این فکر 
کنم به فدراسیون بیایم تا جیبم را پرکنم اما بالاخره وقتی می بینم مربی خارجی می آورند و ماهی ۴0 میلیون تومان به او حقوق 
می دهند در حالی که بازده کاری اش هم مشخص است اما مربی ایرانی با حقوق ناچیز کار می کند، به نظرم زیاد جالب نیست. یکی، 

دو مربی خارجی بزرگترین ظلم را به دوچرخه سواری کردند و کسی حتی در مورد آنها سؤال نکرد. 
* ســالها پیش با استخدام مارکوس در راس تیم ملی زیان بزرگی به دوچرخه ســواری وارد شد. مارکوس مربی خارجی تیم ملی 
بزرگترین ظلم و خیانت را به دوچرخه ســواری ما کرد، وی با با دریافت ده هزار دلار ماهانه حق الزحمه هیچ خروجی در تیم ملی 
نداشت. در زمان وی تیم چهارنفره دوچرخه سواری ما نابود شد چرا که همیشه با اظهار نظر منفی که ما نمی توانیم در این رشته به 
جایی برسیم نسل چهار تیمی دوچرخه سواری را نابود کرد در حالیکه ما همیشه در این رشته مطرح بودیم و همیشه دعوا بود که 
چه کسی در این رشته پا بزند اما الان پول هم بدهند کسی نمی آید در این ماده شرکت کند. حتی دو مدالی که در بازیهای آسیایی 

کسب شده زحمت وی نبود بلکه تلاش رکابزنانی چون من و سهرابی بود که با تیم های باشگاهی خود همیشه تمرین می کردیم.

یکی دو مربی خارجی بزرگترین ظلم را به دوچرخه سواری ایران کردند
عسگری: هنوز برای قطع همکاری با تیم ملی تصمیم قطعی نگرفته ام

پیراهن شماره»7« منچستریونایتد برای گریزمان 
باشگاه منچستریونایتد قید خرید مهاجم فرانسوی تیم فوتبال اتلتیکومادرید 
را نزده اســت.در فصل نقل و انتقالات تابستانی اخیر منچستریونایتد سخت به 
دنبــال به خدمت گرفتن آنتوان گریزمان بود و حتی گفته شــد که این بازیکن 
فرانســوی نیز تمایل زیادی برای پیوســتن به پرافتخارترین تیم انگلیس دارد، 
اما در نهایت گریزمان تصمیم گرفــت در اتلتیکو مادرید که تا ماه ژانویه ۲01۸ 
از جذب بازیکن جدید محروم اســت بماند و حتی قرارداد خود را تا سال ۲0۲۲ 
تمدید کرد. نشریه »دیلی استار« انگلیس مدعی شد، گریزمان همچنان در لیست 
بازیکنان موردنظر ژوزه مورینیو قرار دارد، از این  رو باشــگاه منچستریونایتد در 
تابستان ۲01۸ سراغ این بازیکن خواهد رفت و پیراهن شماره »7« را هم برای 
این مهاجم ۲6 ســاله کنار گذاشته اســت.گریزمان که در سال ۲01۴ از رئال 
سوســیه داد به روخی بلانکو ملحق شــد، در این مدت 160 بازی در رقابت های 

مختلف برای این تیم اسپانیایی انجام داده و ۸3 گل هم به ثمر رسانده است.
باخ: اتهامات مربوط به خرید رای 
در میزبانی ریو را جدی می گیریم

تومــاس باخ، رئیس کمیته  بین المللی المپیک تاکیــد کرد: در صورتی که 
اتهامات مطرح شــده درباره خرید رای در پروسه میزبان شدن ریو برای المپیک 
۲016 ثابت شــوند، این کمیته  تمامی اقدامــات و محرومیت های لازم را لحاظ 
می کند.رئیس کمیته  ریو ۲016 روز سه شنبه گذشته در رابطه با تبانی در میزبان 
شدن ریو برای المپیک ۲016 دستگیر شد. جزایر مبنی بر خریداری در پروسه 
میزبان شــدن ریو بــرای المپیک ۲016 وجود دارد. تومــاس باخ اعلام کرد در 
صورتی که شواهد کافی برای اثبات این اتهامات وجود دارد، IOC تمامی اقدامات 
لازم را انجام می دهد و افرادی که در این پروســه دســت داشــته اند را محروم 
می کنــد. باخ در این باره افزود: ما این مســئله را جدی خواهیم گرفت و کاملا 
تمامی بررسی ها در این زمینه را تحت نظر داریم.کارلوس نوزمان، رئیس کمیته  
ریو ۲016 هنوز هیچ محرومیت یا جریمه ای در این رابطه نداشته است.روزنامه  
استادائو برزیل مدعی شده است که رای افرادی از آمریکای جنوبی، آسیا و آفریقا 

برای میزبان شدن ریو خریداری شده بود.

نکته  ورزشی

سرویس ورزشی-
رسول خادم رئیس فدراسیون کشــتی، در یکی از مصاحبه  هایی که پس از 
ناکامی کشتی ایران در مســابقات قهرمانی جهان )فرانسه- ۲017( انجام داده، 
درباره وضعیت کشتی ایران، علل نتایج ضعیف کشتی در مسابقات جهانی اخیر 
و... توضیحات و البته توجیهاتی را مطرح کرده و درباره آینده روشــن کشتی و 
اینکه »تیم ملی با قدرت باز می گردد«، به دوســتداران کشتی وعده داده است، 
اتفاقی که شــک نداریم به یاری حق و همت اهالی کشتی و برنامه ریزی دقیق و 
عقلایی فدراسیون، حتماً رخ خواهد داد، منتها بحث عجالتاً در این مقال راجع به 
وضعیت حال و آینده کشتی نیست، بلکه ما با قسمت آخر صحبت های آقا رسول 
در این گفت وگــو کار داریم که می گوید )و فکر می کنیم عمد دارد که بگوید و 
معنی دار هم می گوید که(: »جا دارد بار دیگر از تمامی مردم عزیز تشــکر کنم. 
قطعاً اگر در این چند ساله کشتی ایران توانسته حرکت رو به جلویی داشته و به 
راه خــود ادامه دهد، با حمایت و محبت مردم به عنوان حامیان اصلی خود بوده 
است و اگر فدراسیون این حجم سنگین فعالیت را اداره می کند با اتکاء به حمایت 
و محبت این مردم کشتی دوســت بوده است. ما قدردان عشق و محبت مردم به 

ورزش ملی کشورمان هستیم.«
حرف های رئیس فدراسیون کشتی درباره مردم و عشق و علاقه آنها به کشتی 
و حمایت آنها از کشتی و...  بی برو برگرد راست و درست است، اما معنی دیگری 
هم که می شــود از حرف های آقای خادم برداشــت کرد، این اســت که کسانی 
که به طور رســمی مسئولیت دارند، کشــتی را حمایت کنند )یعنی مسئولان 
ارشــد ورزش و وزارت ورزش و...(، به وظیفــه خود در این باره عمل نمی کنند، 
و به همین خاطر اســت که من رئیس فدراسیون از »مردم« به خاطر حمایت و 
دلگرمی هایشان تشکر می کنم اما از »مسئولان ورزش« حرفی به میان نمی آورم، 

چه رسد به اینکه تشکر هم بکنم!!
حرف های آقای رســول را داشــته باشــید. ببینیم کارلوس کی روش چه 
می گوید؛ سرمربی پرتغالی تیم ملی فوتبال که برخلاف آقای رسول و همکارانش، 
با نتایجی که با تیم ملی فوتبال گرفته و می گیرد، کبکش خروس می خواند، در 
اولین مصاحبه بعد از تساوی در بازی نفسگیر و سنگین با کره جنوبی حرف هایی 
درباره بازی و بســته ماندن دروازه تیم ملی و افتخار کردن به بازیکنانی که در 
اختیــار دارد و... مطرح کرده اســت. او نیز در پایــان آن مصاحبه از کار بزرگ 
بازیکنانش تقدیر می کند و می گوید: »به نظر من حق داریم توقع داشته باشیم 
جهان به این مردان ایرانی توجه بیشتری داشته باشد، آنها بدون امکانات خوب و 

بدون توانایی مالی، بدون حمایت، کار بزرگی را انجام داده اند.«
حتماً خواننده محترم متوجه شده است که علی رغم تفاوت های قابل توجهی 
که از لحاظ مختلف کاری و رشــته ای، ملیتی و ســن و ســالی و... میان رسول 
خــادم و کارلوس کی روش وجــود دارد، اما ایــن دو در حرف های اخیر خود 
درباره یک موضوع »اشــتراک زبان و نظر«، دارند و آن موضوع چیزی نیســت، 
جز »حمایت«! و بهتر گفته باشیم، »عدم حمایت«! حمایتی که این دو بزرگوار 
معتقدند درباره آنها و کاروبارشــان صورت نمی گیرد و کی روش که در این باره 
پا را فراتر گذاشــته در گفت وگوی دیگری به طعنه گفته است: »سعی می کنم 
حساب بانکی ایجاد کنم تا بتوانیم از طریق کمک های مردمی روند آماده سازی 

تیم ملی را سروساماندهیم«.)!!(
اگر بخواهیم کمی فراتر برویم و کلی تر به ماجرا نگاه کنیم خواهیم دید بحث 
»حمایت« و گله گذاری در این باره فقط به حصر زمانی فعلی و فقط به مشــغله 
فکری و کاری خــادم و کی روش برنمی گردد، بلکه »حمایت« هم خود در این 
ورزش ماجرایی طولانی دارد و مثل خیلی دیگر از ماجراهای این ورزش، کسی به 
فکر یافتن راه حل آن و مختومه کردن پرونده آن نیست. علاقه مندان به ورزش 
نیک می دانند که در کشورهای صاحب ورزش دنیا، هرگز بحث های این چنینی 
که بدون تعارف سطح پایین و به قول فرنگی ها)Cheap( هم هست، مطرح نیست. 
مثلا هرگز از زبان یوآخیم لو یا بازیکنان تیم ملی آلمان بعد از قهرمانی در جام 
جهانی حرف های این چنینی نمی شــنویم و یا هرگز جایی نخوانده و نشنیده ایم 
که مثلا مایکل فلپس، اعجوبه شنای دنیا، از اینکه »آقایون مسئولان«! که حالا 
سروکله شان پیدا شده! قبل از مســابقات وی را حمایت نکرده و اردو نفرستاده 
و بعد از مســابقات هم پاداش وعده داده شده را پرداخت نکرده و قول های خود 
را عملی نســاخته و... گلایه و شکایت کند، خود وجود این حرف ها، )مثل سایر 
نشــانه هایی که در موقع خودش به آنها پرداخته ایم(، خود نشــانه عقب ماندگی 

ورزش و درگیر بودن آن با مسائل بدیهی و پیش پا افتاده است.

اشتراک زبان و نظر خادم و کی روش

»نبود حمایت« یکی دیگر 
از نشانه های عقب ماندگی ورزش

ابلاغ نظریه کارشناسی
خواهان آذین عالم زاده دادخواستی به طرفیت خوانده رامین فخاری به خواسته مطالبه 
نفقه تقدیم شــعبه 29 شورای حل اختلاف مجتمع شــماره5 خانواده به اهواز واقع در 
امانیه خیابان عارف روبه روی اداره مشترکین گاز نموده و به کلاسه 960257 ثبت فلذا 

نظریه کارشناسی نفقه و به علت مجهول المکان بودن خوانده به شما ابلاغ می گردد.
احترامــاً عطف به قرار کارشناســی صــادره از پرونده کلاســه 960257/29 حقوقی 
درخصــوص دعوی خواهان خانــم آذین عالم زاده به طرفیت آقــای رامین فخاری با 
خواســته مطالبه نفقه و حسب دســتور مقام محترم قضایی ارجاع امر به کارشناسی، 
اینجانــب پس از ملاحظه و مطالعه پرونده و اســتماع اظهارات زوجه و مســتند ماده 
1107 ق.م و قرار صادره مورخ 96/5/15 نظریه کارشناسی را به شرح ذیل به استحضار 

می رساند:
1- نفقه معوقه زوجه از تاریخ 94/4/1 لغایت پایان ســال 94 به مدت نه ماه، ماهیانه 
5/700/000 ریال جمعاً 51/300/000 ریال )پنجاه و یک میلیون و سیصد هزار ریال(
2- نفقه معوقه زوجه از تاریخ 95/1/1 لغایت پایان ســال 95 به مدت یکسال، ماهیانه 
6/300/000 ریال جمعاً 75/600/000 ریال )هفتاد و پنج میلیون و ششصد هزار ریال(

3- نفقــه معوقه زوجــه از تاریخ 96/1/1 لغایت 96/5/31 به مــدت پنج ماه، ماهیانه 
7/000/000 ریال جمعاً 35/000/000 ریال )سی وپنج میلیون ریال(

4- نفقه جاریه زوجه از تاریخ 96/6/1 لغایت صدور و اجرای حکم به صورت مســتمر، 
ماهیانه 7/000/000 ریال )هفت میلیون ریال(

جمع کل نفقات معوقه زوجه مبلغ 161/900/000 ریال )یکصد و شصت و یک میلیون 
و نهصد هزار ریال( تعیین و محاسبه گردید.

مراتب جهت هرگونه اقدام به حضورتان تقدیم می گردد.

رئیس شعبه 29 شورای حل اختلاف 
مجتمع شماره 5 خانواده اهواز

زمان انتخابات مشخص نیست
داورزنی همچنان سرپرست فدراسیون محسوب می شود و 

زمانی برای انتخابات مشخص نیست. آمادگی برگزاری انتخابات 
را داریم و هر زمانی که بگویند، می توانیم مجمع را برگزار کنیم.

مسئولان برگزاری مســابقات جام قهرمانان بزرگ جهان در ژاپن در بدو ورود تیم ایران، در پای اتوبوس برای 
تست دوپینگ به سراغ سعید معروف و مصطفی حیدری آمدند.

تیم ملی والیبال کشــورمان که هم اکنون به منظور شرکت در رقابت های جام قهرمانان بزرگ جهان در ژاپن به سر می برد، 
دیروز پس از پایان دادن به اردوی ســه روزه خود در شــهر کاریا جهت شرکت در این رقابت ها راهی شهر ناگویا شد. ملی پوشان 
کشورمان پس از چند ساعت به هتل کانکو در شهر ناگویا رسیدند و هنگام پیاده شدن از اتوبوس دو نفر از مسئولین کمیته آنتی 
دوپینگ مســابقات به استقبال تیم ایران آمدند و بلافاصله سعید معروف و مصطفی حیدری را بدون هیچ گونه اطلاع قبلی برای 
انجام تست دوپینگ به محل استقرار این کمیته در هتل کانکو بردند. دکتر سیامک افروزی پزشک و فیزیوتراپ تیم ملی والیبال 
کشورمان در این خصوص گفت: دراین تست افراد از قبل تعیین شده بودند و انتخاب نفرات بر اساس قرعه کشی نبود. این برای 
نخستین بار است که در سال های حضور من در تیم ملی در رقابت های بین المللی در یک مسابقات برای تست دوپینگ، هم تست 

ادرار و هم تست خون گرفته شد.

سورپرایز میزبان در استقبال از تیم ملی والیبال ایران
 معروف و حیدری پای اتوبوس تست دوپینگ دادند!

حدیث دشت عشق

به یاد روحاني شهید »علی اصغر ترکمان«
ادای تکلیف در شلمچه 

شــهید »علی اصغر ترکمــان« 13 فروردین 
13۴9 در تهران متولد شــد. وی تولدش همراه با 
میلاد مسعود امام چهارم )ع( همراه گشت و پدر نام 

برادر شیرخوار امام)ع ( »علي اصغر« را بر او نهاد.
از همان آغازیــن روزهای زندگی، خود را براي 
آینده اي بس بزرگ مهیا کرد. قبل از دبستان نماز و 
روزه را به خوبي فرا گرفت و در انجام تکالیف دیني 

ممارســت داشت. سال ۵۵ بهمراه خانواده راهي قائم شهر شد. او با تشویق پدر و 
علاقة شخصي خود به روحانیت و علوم اسلامي، رهسپار حوزه علمیة امام جعفر 
صادق )ع( در قائم شهر شد. 16 ساله بود، در اردیبهشت ماه 6۵ به عنوان نیروي 
تبلیغــي به آموزش پدافند نیروي هوایي رفت و 3 ماه در گرماي طاقت فرســاي 
هورالهویزه و پاســگاه ابوذاکر به اداي تکلیف مشــغول شد. 6 ماه بعد، او که تازه 
ملبس به لباس مقدس روحانیت شده بود به کاروان سپاهیان حضرت مهدي)عج(  
پیوست و راهي شلمچه شد. مرحله دوّم عملیات کربلاي )۵( آغاز شد. او در دل 
شب پرشکوه ترین جلوه فتح را به نظاره نشست و سفیر ترکش، حماسي ترین شعر 
تاریخ را در 6۵/10/19 از آن »علي اصغر« ســرود، از آسمان ذرّه هاي بلورینِ نور 

باریدن گرفت و او را به بي کران حضرت دوست رهنمون کرد.

اخطار جدی باشگاه سپاهان به کرانچار
پس از حذف شــدن سپاهان از رقابتهای جام حذفی و شکست مقابل صنعت 

نفت آبادان، مدیران باشگاه سپاهان به زلاتکو کرانچار اخطار جدی داده اند.
حذف از جام حذفی آن هم در خانه، برای مدیران سپاهان هضم شدنی نیست. 
آن هم سپاهانی که همیشــه یکی از مدعیان این جام بوده است.پس از شکست 
ســپاهان مقابل نفت آبادان، خبرهایی درباره برکناری کرانچار در فضای مجازی 
منتشــر شــد اما ظاهرا این خبرها درســت نبوده و تنها به کرانچار هشدار جدی 
داده شده است.رمضانی مدیررسانه ای سپاهان در این خصوص گفت: در روزهای 
گذشــته شاهد اخباری در خصوص برکناری کرانچار بوده ایم که البته این خبرها 
درست نیست. بحث اخراج در کار نیست ولی امروز مدیریت باشگاه با آقای کرانچار 
نشســتی رســمی را برگزار خواهد کرد و در مورد نتایج ضعیف سپاهان در لیگ 
برتر و حذف از جام حذفی باشــگاه های کشور به ایشان تذکر جدی داده خواهد 
شد.ســپاهان در حال حاضر با شش امتیاز در رده دهم جدول لیگ برتر قرار دارد 

و با صدر، 7 امتیاز فاصله دارد.
کریمی سه بازیکن نفت را کنار گذاشت

ســه بازیکن تیم نفت تهران با نظر ســرمربی از لیست این تیم کنار گذاشته 
شدند. با تصمیم علی کریمی سه بازیکن تیم نفت طلاییه از لیست این تیم کنار 
گذاشته شدند.هاشم بیک زاده، علی زینالی و حامد آقایی سه بازیکنی هستند که 
با نظر کریمی از این تیم کنار گذاشته شدند.روز شنبه هم احمد آل نعمه، هوشیار 
و ســامان آقازمانی و همچنین دو بازیکن امید از سوی علی کریمی از لیست نفت 
کنار گذاشته شــدند. این بازیکنان کنار گذاشته شــده از سوی حمید درخشان 

جذب شده بودند.
دژاگه در راه بازگشت به انگلیس؟

رســانه های انگلیســی از اشــکان دژاگه به عنوان یکــی از گزینه های تیم 
شــفیلدونزدی نام می برند. اشکان دژاگه در این فصل هنوز نتوانسته با هیچ تیم 
باشــگاهی به توافق برسد و این روزها را بدون تیم سپری می کند. وی که برای 
رســیدن به شــرایط ایده آل بدنی به دنبال تیم اســت از طرف باشگاه »شفیلد 
ونزدی« زیرنظر گرفته شــده است.طبق ادعای رســانه  انگلیسی HITC باشگاه 
قدیمی شــفیلد برای رسیدن به لیگ برتر همچنان به دنبال جذب بازیکن بوده 
و به علت اتمام پنجره نقل و انتقالاتی چشــم به بازیکنان آزاد دوخته است.این 
رسانه از اشــکان دژاگه به عنوان یکی از گزینه های اصلی کارلوس کارواهال نام 
برده اســت. این ستاره ایرانی ســابقه بازی در انگلیس و تیم  فولام را داشته و با 

سبک آنها آشناست.
نظر محمدی: دیگر قصد بازگشت به سپیدرود را ندارم

ســرمربی تیم فوتبال سپیدرود رشــت گفت: برخی جوّ تیم و شهر رشت را 
مســموم کردند، اما من مثل چسبیده های فوتبال این شهر نیستم و کنار می روم.
علی نظر محمدی در مورد اســتعفایش از ســرمربی گری سپیدرود گفت: دوست 
دارم ســپیدرود در لیگ برتر باقی بماند و فوتبال شهرم همواره در بالاترین سطح 
قرار بگیرد. من مثل چسبیده های فوتبال شهر رشت نیستم که می خواهند به هر 
قیمتی در تیم ســپیدرود و فوتبال شهر رشــت باقی بمانند. متاسفانه اکنون جو 
مسمومی توسط برخی از آدم ها در شهر رشت و سپیدرود رواج پیدا کرده من هم 
ترجیح دادم برای حفظ آرامش ســپیدرود از این تیم بروم و هرگز کنار سپیدرود 

نباشم تا این تیم به آرامش و موفقیت برسد.
درویش: حالا به دنبال کسب سهمیه در لیگ هستیم

مدیرعامل باشگاه سایپا می گوید تیمش با حذف از جام حذفی به دنبال کسب 
سهمیه آســیا از لیگ است.رضا درویش درباره شکست تیم فوتبال سایپا در برابر 
اکســین البرز، اظهار کرد: جام حذفی همیشه این گونه غیرقابل پیش بینی است. 
اگر دقت کرده باشید می بینید تعداد زیادی از تیم های لیگ برتری در برابر حریفان 
لیگ یکی حذف شدند. البته حریف ما از تیم های بالای جدولی بود و حریف سایر 
تیم ها از پایین جدول بودند.او افزود: البته آقای دایی تجارب زیادی در جام حذفی 
داشــتند و ما با وجود ایشان انتظار داشتیم نتایج بهتری را در این جام بگیریم، اما 
بــه هر ترتیب این اتفاق رخ نداد و حالا باید تمرکزمان روی لیگ باشــد تا نتایج 
بهتری را کسب کنیم.وی تصریح کرد: با توجه به کناره گیری ما در جام حذفی به 
دنبال این هســتیم تا در پایان فصل حداقل سهمیه آسیا را بگیریم. در این زمینه 
آقای دایی برنامه هایی را هم تدوین کرده اند تا ان شاء الله به هدف خودمان برسیم.

داور چینی دیدار پرسپولیس و الاهلی را سوت می زند
کنفدراســیون فوتبال آسیا یک داور چینی را برای قضاوت دیدار پرسپولیس 
برابر الاهلی عربســتان انتخاب کرد.دیدار پرســپولیس و الاهلی عربستان در دور 
برگشت یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا قرار است که سه شنبه هفته جاری 
در ابوظبی برگزار شود.کنفدراســیون فوتبال آســیا قضاوت این دیدار را به مای 
مانینگ از چین ســپرد.این دیدار در حالی برگزار می شود که بازی رفت با تساوی 
دو بــر دو به پایان رســید. قضاوت بازی رفت را داوری از اردن برعهده داشــت و 

پرسپولیسی ها به شدت نسبت به عملکرد داوری اعتراض داشتند.
مکان بازی ایران و روسیه مشخص شد

فدراسیون فوتبال روسیه اعلام کرد دیدار دوستانه این تیم با ایران در ورزشگاه 
کازان برگزار خواهد شد.تیم   ملی فوتبال ایران اولین دیدار دوستانه خود را بعد از 
صعود به جام جهانی برابر توگو برگزار خواهد کرد و سپس باید روز 1۸ مهر ماه در 
کازان به مصاف تیم   ملی فوتبال روسیه برود.پیش تر زمان این بازی مشخص شده 
بود، ولی ورزشگاه محل برگزاری بازی تعیین نشده بود که در نهایت مشخص شد 
بازی هر دو تیم در ورزشــگاه اختصاصی روبین کازان )تیم سردار آزمون( برگزار 
خواهد شــد که در آن شاگردان کارلوس کی روش به مصاف شاگردان چرچسوف 
خواهند رفت.روسیه هم چنین قرار است یک دیدار دوستانه هم با تیم   ملی فوتبال 

کره جنوبی برگزار کند.
قطر، میزبان سوریه برابر استرالیا می شود

تیم ملی فوتبال ســوریه قصد دارد که قطر را به عنوان میزبان دیدار حساس 
برابر استرالیا در انتخابی جام جهانی انتخاب کند.به گزارش الرای، تیم   ملی فوتبال 
روســیه با تساوی ارزشمندی که در ایران به دســت آورد در جایگاه سوم جدول 
رده بندی قرار گرفت و توانســت به پلی آف انتخابی جام جهانی ۲01۸ روسیه راه 
پیدا کند.سوریه باید در پلی آف به مصاف تیم استرالیا برود. با توجه به اینکه بازی 
در سوریه از سوی فیفا ممنوع شده این کشور باید به دنبال انتخاب میزبانی برای 
خود باشــد.بازی های ســوریه در مرحله انتخابی به میزبانی مالزی برگزار شد اما 
این کشور قصد دارد که این بار قطر را به عنوان میزبان خود انتخاب کند.روزنامه 
الرای نوشت که سران فدراسیون فوتبال سوریه به این نتیجه رسیده اند که با توجه 
به حضور زیاد هواداران ســوری در قطر این کشور را به عنوان میزبان دیدار برابر 

استرالیا انتخاب کنند.
پرسپولیس به دنبال پرداخت قسطی طلب ژوزه

یک عضو هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس می گوید این باشگاه در تلاش است، 
مبلغ بدهی ژوزه را به صورت اقساطی پرداخت کند.محمدرضا حاجی بیگی درباره 
مســائل مطرح شده در جلسات اخیر هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس، اظهار کرد: 
در جلسات اخیر بر سر مسائل مختلف و معضلات موجود و همین طور راه حل های 
حل مشــکلات بحث و تبادل نظر کردیــم. مطمئنا با توجه بــه تجارب اعضای 
هیئت مدیره راهکارهای مناســب برای حل مشــکلات ارائه خواهد شد.این عضو 
هیئت مدیره باشگاه پرســپولیس هم چنین درباره آخرین وضعیت پرونده مانوئل 
ژوزه هم، گفت : برای پرداخت اقساطی این پول در حال  رایزنی با وکیل این مربی 
هســتیم. در این زمینه استعلام نهایی را انجام دادیم و منتظر پاسخ هستیم. البته 
وکیل ژوزه هم خیلی پافشاری می کند که کل مبلغ به صورت یک جا پرداخت شود.
حاجی بیگی همچنین درباره بدهی مالیاتی تیم فوتبال پرسپولیس گفت : در این 
زمینه نیز در حال  رایزنی هستیم تا بتوانیم کمی از مبلغ تعیین شده را کم کنیم.
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